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Protokoll - Medlemsmöte
Västra Härjedalens Brukshundklubb

Lördag 2024-05-25, Risnäset, Funäsdalen

Närvarande: Se slutet av dokumentet.

1. Mötet öppnas

Ordförande hälsade välkommen.

2. Godkännande av dagordning

Dagordningen godkändes.

3. Val av justerare

Lena Låftman och Malin Esseen valdes till protokolljusterare.

4. Information från styrelsen

Detta händer i klubben idag: Det informerades om att det är två nya medlemmar i styrelsen efter års-

mötet. En satsning på att återuppta draghundsverksamheten igen har startats. Fortsatt ett högt med-

lemsantal strax över 200 st, det informerades om de nya regler inom SNWK som kommer att kunna

påverka medlemsantalet för lokalklubbar.

Styrelsen har tidigare beslutat att köpa in nya agilityhinder p.g.a. att vissa hinder är gamla och/eller

potentiellt farliga för den ovana. Därmed kommer inte alla nu befintliga hinder lyftas fram i år.

Hundholmen: Mona som är områdesansvarig för Hundholmen berättade om det bygdemedel från

Lossenfonden som klubben har beviljats. Med dessa medel ska en aktivitetsbana byggas på området,

där har visst markarbete och slyröjning redan påbörjats. Dessutom ska nya belysningsarmaturer mon-

teras på befintliga stolpar på stora appellplanen, samt att två belysningsstolpar även ska placeras vid

agilityplanen. Dessa kommer drivas av ett elverk som går på miljöbränsle. Som medlem får man räkna

med vissa störningar på klubbområdet fram tills att alltihopa är färdigt.

Den matkällare som finns ner mot sjön kommer att städas upp och hägnas in, förhoppningsvis kan den

i framtiden återställas med en timmerstomme över ingången.

Ingen städdag har hållits under våren. Städschema för latrintömning kommer att publiceras snart.

Kurser och aktiviteter: Caroline informerade om de kurser som startats under våren och försommaren.

Jätteroligt med ett fortsatt högt intresse att gå kurs hos vår klubb. Flertalet kurser är även planerade

till hösten.

Det berättades om de två Nose Worktävlingar som kommer att arrangeras i juni respektive augusti.

Det finns ett stort behov av funktionärer för att klara av detta.

5.   Övriga frågor

Medlem informerade om den chattgrupp som finns för de som är intresserade av att träna hundmöten.

Det beslutades om att det ska informeras om den gruppen på klubbens Facebooksida.

6.   Mötet avslutas

Ordförande förklarade mötet avslutat.
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Vid protokollet:

Caroline Näsvall
_____________________________________
Sekreterare, Caroline Näsvall

Justeras:

Mona Röst
_____________________________________
Mötesordförande, Mona Röst

Lena Låftman                  Malin Esseen
_____________________________________                  _____________________________________
Justerare, Lena Låftman Justerare, Malin Esseen

Efter mötet gick medlemmarna tillsammans en promenad innan det avslutades med lite bad i solskenet. Därefter

blev det fika samt prova på rallylydnad.
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